
 

nr. 10 din 29.05.2025

PROCES-VERBAL

al celei de-a 7-a ședințe ordinare din mandatul 2024 - 2028 a Consiliului Local al municipiului Câmpulung
din data de 29 Mai 2025

Încheiat astăzi, 29.05.2025 ora 17:00

În temeiul articolului 134 alin. (1) lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modi5cările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 175 din 23 Mai 2025 Primarul municipiului Câmpulung a
convocat membrii Consiliului Local al municipiului Câmpulung în ședință ordinară. Ședința se desfășoară Primăria
Municipiului Câmpulung - strada Negru Vodă nr. 127.

Secretarul general al municipiului Câmpulung face prezența membrilor Consiliului Local:

Prezenți: Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei
DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

Rezultat prezenți: 19 consilieri locali

Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

Deschiderea lucrărilor se face prin intonarea imnului României.

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 29 Aprilie 2025 - Vot prin ridicarea
mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-
Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței ordinare a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0
ABȚINERI

Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Silviu CIOBĂNICĂ.

Se dă citire ordinii de zi

(1) Proiectul nr. 76 din 22.05.2025 privind acordarea avizului consultativ în vederea menținerii titlului de colegiu
național de catre instituția de învățământ Colegiul Național Pedagogic „Carol I”,

(2) Proiectul nr. 77 din 22.05.2025 privind aprobarea modificării structurii organizatorice a Spitalului Municipal
Câmpulung ,

(3) Proiectul nr. 78 din 22.05.2025 privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului
Municipal Câmpulung,

(4) Proiectul nr. 79 din 23.05.2025 privind aprobarea Programului de activitate pe anul 2025 al Serviciului Public
de Administrarea Domeniului Public și Privat al Municipiului Câmpulung,

(5) Proiectul nr. 80 din 23.05.2025 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății Piețe-Servicii
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Comunitare Muscel SRL pe anul 2025,

(6) Proiectul nr. 81 din 23.05.2025 privind aprobarea modificării statului de funcții al aparatului propriu de
specialitate al primarului municipiului Câmpulung, judeţul Argeş,

(7) Proiectul nr. 82 din 23.05.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 2406/2/2025,

(8) Proiectul nr. 83 din 23.05.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 2408/2/2025,

(9) Proiectul nr. 84 din 23.05.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 2409/2/2025,

(10) Proiectul nr. 85 din 23.05.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 2410/2/2025,

(11) Proiectul nr. 86 din 23.05.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 2412/2/2025,

(12) Proiectul nr. 87 din 23.05.2025 privind acceptarea ofertei de donație a imobilului-teren în suprafață de 290
mp situat pe raza municipiului Câmpulung, județul Argeș – punct La Turcu,

(13) Proiectul nr. 88 din 23.05.2025 privind înșușirea Sentinței civile nr. 786 din 24.10.2022, pronunțată de
Tribunalul Argeș în dosarul nr. 2288/109/2020 și aprobarea vânzării apartamentului şi a cotelor indivize aferente
acestui imobil situat în Municipiul Câmpulung, str. Carpați nr. 91, bl. D22, sc. A, ap. 9, județul Argeș,

(14) Proiectul nr. 89 din 23.05.2025 privind prelungirea contractului de concesiune nr. 11035 din 30.05.2005
încheiat cu societatea ORANGE România SA pentru terenul în suprafață de 1717 mp,

(15) Proiectul nr. 90 din 23.05.2025 privind actualizarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici
aferenți obiectivului de investiție "Eficientizare energetică – Spitalul PNF, Vila Drăghiceanu", precum și a
cheltuielilor aferente,

(16) Proiectul nr. 91 din 23.05.2025 privind actualizarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici
aferenți obiectivului de investiție "Dezvoltarea sistemului de transport public ecologic prin achiziționarea de stații
de așteptare SMART"

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-
Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0
ABȚINERI

Președintele de ședință anunță suplimentarea ordinii de zi cu următorul proiect:

(1) A.I.R.P. nr. 491 din 24.03.2025 Raport privind activitatea Serviciului Public de Administrarea Domeniului Public
și Privat al Municipiului Câmpulung pentru anul 2024

Se supune aprobării suplimentarea ordinii de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-
Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU
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b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Suplimentarea ordinii de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea de zi:

(1) Proiectul nr. 76 din 22.05.2025  
 privind acordarea avizului consultativ în vederea menținerii titlului de colegiu național de către instituția de
învățământ Colegiul Național Pedagogic „Carol I”

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON 

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(2) Proiectul nr. 77 din 22.05.2025  
 privind aprobarea modificării structurii organizatorice a Spitalului Municipal Câmpulung 

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Nu găsim nicio soluție să aducem medici, am desființat secția de cardiologie. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Cred că nu ați citit bine materialele, am desființat secția și am înființat un
compartiment. 

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Este inferior. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Cardiologia există, cu 15 paturi, dacă nu aș fi făcut acest lucru, aceste paturi ar fi
fost tăiate și spitalul risca să piardă niște paturi. Trebuiesc eficientizate, nu putem să lăsăm o secție să stea doi ani
de zile fără medic. Există posturi vacante de medici, noi facem demersuri și spitalul a scos posturi la concurs, însă nu
au venit medici cardiologi, există deficit la nivel național. Întreprindem toate demersurile ca să avem și medic
cardiolog. Și nu a dispărut cardiologi, există compartiment în cadrul secției medicniă internă cu 15 paturi. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Ați făcut tot ce ținea de dumneavoastră ca să încercați să facilitați ca să ne
vină un medic cardiolog la Câmpulung. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Tocmai ce vă spuneam mai devreme, am scos toate posturile vacante, inclusiv
de cardiolog, am insistat și am sunat la toate spitalele, inclusiv eu personal am mers la toate clinicile private din
Câmpulung și din județ și am încercat să aduc un cardiolog. Nimeni, niciun medic nu dorește.

Au loc discuții cu privire la solicitarea domnului MĂDULĂREA Georgel privind procesul verbal al comisiei de
monitorizare privind unele aspecte privind spitalul municipal, discuții care sunt redate pe înregistrarea video a
ședinței. 
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Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Mai devreme doamna manager spunea că nu vorbim de desființare
a secției, este clar că vorbim de o desființare. Se desființează această secție. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Nu, se înființează un compartiment, asta este exprimarea. De la Ministerul
Sănătății așa am primit indicații că se desființează secția, se înființează un compartiment. Nu are rost să ținem 25 de
paturi degeaba, când pot fi utilizate în alt loc. Și rămân 15 paturi care sunt suficiente. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Avem secție la momentul acesta ? 

Doamna manager FLOREA Petrina : Avem un compartiment cu 15 paturi. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Mai avem secție. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Avem compartiment, da. Ce diferență este între o secție și un compartiment ? 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai :  Asta trebuie să ne spuneți dumneavoastră. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Este o diferență de 10 paturi, ca să fie secție trebuie să aibe minim 25 de paturi,
iar acum avem compartiment. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : La momentul de față avem medic cardiolog în spital ? 

Doamna manager FLOREA Petrina : Nu, nu avem cardiolog. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULAESCU,
Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 6 ABȚINERI

(3) Proiectul nr. 78 din 22.05.2025  
 privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului Municipal Câmpulung

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta
NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULĂESCU,
Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 6 ABȚINERI

(4) Proiectul nr. 79 din 23.05.2025  
 privind aprobarea Programului de activitate pe anul 2025 al Serviciului Public de Administrarea Domeniului Public și
Privat al Municipiului Câmpulung
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Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : În afară de faptul că nu știu dacă este programul de activitate începând
de acum sau ce s-a făcut și în primele luni, nu știu exact, nu știu dacă au fost făcute lucrări fără program, nu știu
exact. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Sunt lucrări specifice activități, decolmatări rigole, s-au făcut defrișări, s-au făcut
deszăpeziri, am pietruit, am pus borduri în anumite zone. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Sper ca pe viitor aceste lucrări să prindă și cantități, adică aș vrea să știu
cum ar fi la trotuare cantități, și suprafețele care vor fi făcute. Sunt anumite străzi sau i trotuare care sunt trecute la
mai multe categorii de lucrîri și nu știu exact. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Sunt trecute acolo unde intervenim să le schimbăm să le reabilităm, și la montat
bordură, dar și la asfaltări. Dacă discutăm de reparații trotuare, atunci nu schimbăm bordura, doar asfaltăm
trotuarul. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Am rugat să facem niște terase pe Parcul Mirea, pentru a putea să urce
și să coboare. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Încep prin a-i mulțumi domnului inginer PĂTRU pentru că de câte
ori i-am solicitat o problemuță, a răspuns afirmativ. Sper ca și în continuare să avem același dialog constructiv.
Întrucât nu am putut fi prezentă la întâlnirea de luni, v-aș ruga dacă se poate pentru anul acesta, să aveți în vedere
și strada de la liceul sportiv (reparații), după Negru Vodă 185, sunt peste 400 de elevi care merg la acea școală, nu
există trotuar și strada este destul de îngustă. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Sub 4 m nu avem cum să facem trotuar. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Eu nu mă pricep, dar copiii merg pe stradă și este trafic destul de
mare acolo, mai ales că este intrarea laterală în școală. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Haideți să o discutăm ședința de circulație. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Dacă acolo, pe strada aia ar fi sens unic, ar fi minunat. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Dacă dumneavoastră puteți veni cu o propunere în comisia de circulație, și de
câteva semnături de la riverani. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : A doua problemă : Domnul PĂTRU, cunoașteți foarte bine zona de
la Grădinița Sfânta Marina. Ne-ați ajutat acolo la stradă, ați făcut acel canal minunat, are un debit fantastic. În
momentul de față, apa care vine de pe deal, de la grădinița aceasta curge pârâu până la tomberoane, este un noroi
de nedescris la tomberoane, și ajunge până la poștă, unde găsește primul canal. Este foarte adevărat că niciodată
nu s-a făcut, dar v-aș ruga dacă puteți să gasiți o soluție. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Soluția ar fi o captare deschisă cu grătar sau biscuiți carosabili care să preia papa
care iese din terenul de sport. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Domnule director, și eu vrea să vă mulțumesc pentru colaborarea pe care
am avut-o și sper să o ținem așa până la sfârșitul mandatului. La spital și piață, văd 22.000 fire de flori. Eu nu pot să
îmi dau seama de la spital - piață unde puteți să puneți dumneavoastră 22.000 fire de flori.   

Domnul director PĂTRU Bogdan : Este vorba de Piața Jurământului, cu statuia, și luați o densitate, se schimbă de 3
ori pe an, și jardinierele.  

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Am văzut că se vor mai planta 50 de tei ornamentali conform proiectului de
reabilitare a bulevardului. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : În grădina publică aș vrea să mia plantez niște pomi. Mai sunt locuri libere. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel :  Am văzut că pe bulevard se dau niște găuri la 50 cm de bolarzi?

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Este vorba de proiectul din 2022 cu distrigazul, se pun aerisitoare pentru
conducta de gaz și trebui să le execute distrigazul. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Nu afectează piatra cubică ? 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Văd la punctul 7 spații verzi - zona centrală primărie muzeu,
renunțare la trandafiri și plantat gazon și flori. Dacă s-ar putea lăsa totuși trandafirii, pentru că la capitolul flori am
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văzut cam ce se întâmplă pe bulevard și ar fi păcat să nu ami fie nici trandafiri ăștia.  

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(5) Proiectul nr. 80 din 23.05.2025  
 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății Piețe-Servicii Comunitare Muscel SRL pe anul 2025

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Aș vrea să întreb, nu știu ce s-a întâmplat cu fierul vechi, știu că s-au luat 10
mașini o dată, nu l-am văzut nici în bugetul de la piețe, nu am văzut nicio valoare. Și nu știm ce s-a întâmplat cu el. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Știți foarte bine că am avut un contractant neserios, care a apucat să ia o
proporție de 60% fier, avem dosarul pregătit să îl ducem la procuratură, nu ne-a plătit suma de 55.000 lei, restul de
fier l-am depozitat la ADP. O să ne  judecăm cu el. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Sunt 28 de tone, filmată fiecare masișă de la încărcare până la descărcare.  

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Și celelate mașini care au plecat fraudulos, noi am zis că 4, el a acceptat că
a furat 2, media după primele 5 cântăriri sunt 4820, 4640, 2 de 8590 (kg). Eu mă refer la ce a luat el, ce are domnul
PĂTRU v-a spus. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Dumneavoatsră spuneți că două mașini le-a dus la dumneavoastră și au 28
de tone ? 

Domnul director PĂTRU Bogdan : La mine  nu a dus nimic, cele 28 de tone sunt cele care au rămas pe locația pieței
la sfârșit. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Fierul care a fost ridicat de acest contractant s-a cărat cu mașinile închiriate sau
subînchiriate de el. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Și noi am trimis pe cineva când acest contractant a ridicat ? Și unde s-au
cântârit ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : La ADP. Prima mașină s-a cântărit la domnul BOSOIU, după care eu nu am fost
de acord cu, cântărirea acolo, am cerut metrologia, era ok, dar eu nu am fost de acord să facă traseul ăsta, am
stabilit cu domnul PĂTRU și am verificat inclusiv metrologia de la ADP care este foarte bună, și am cântărit acolo sub
supravegherea doamnei POLEXE,  și comisia care a fost formată la acel moment din domnul POPESCU, eu și doamna
Rozalia. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel :  Eu am informații că au fost cântărite doar trei mașini și informații că au
fost luate opt. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Mă ajutați și pe mine cu aceste informații, de unde le aveți. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Le am eu. O să vă spun. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Vreau să mai intervin eu, ca să fie foarte clar. Cele 28 de tone care au fost
depozitate la mine, au fost cărate de către mașina mea și filmate și urmărite de către mine și sunt în curtea ADP-
ului. Câte mașini s-au cântărit cu cântarul ADP-ului sunt bonuri la ele, dar nimic nu a rămas în curte la mine și ce o fi
plecat, iar nu știm. În curtea ADP-ului sunt 28 de tone pe care mi le asum.  

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Aș vrea să îmi spuneți dacă știți că s-au cântărit doar trei mașini la
dumneavoastră la ADP ?
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Domnul director PĂTRU Bogdan : Nu știu, dar pot verifica. 

Domnul viceprimar vlădău aDRIAN : AVem bonurile de cântărire, le avem în birou.  

Doamna director IARCA Violeta : Avem ordine de cântar facturate, este vorba de suma de 88.725 lei, prețul pe kg
adjudecat este de 1,75 lei/kg, i-am facturat 50.750kg, conform bonurilor de cântar. Acum ce este în plus, vă poate
spune domnul PĂTRU sau domnul viceprimar. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Am înțeles că a fost o discuție, o ședință zilele astea în piață. Și, în
continuare, cei care erau nemulțumiți, sunt și mai nemulțumiți acuma. Eu nu înțeleg de ce nu se vrea să se întâmple
odată o pace acolo, că piața-i piață, nu e market. Și, cumva, să nu mai fim într-un conflict din ăsta permanent, între
administrația locală și oamenii care stau acolo în piață. Și așa stau cum stau și trebuie să fim realiști că vor mai sta,
pentru că dacă suntem la fierul vechi, vă dați seama cât mai durează. Înțeleg acum că firma este în insolvență. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Suma totală de 88.000 lei ?  

Doamna director IARCA Violeta : Atât am facturat noi, restul nu știu. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Care este prima dată de factură emisă ? Că vreau să îi spun domnului CRÎNGUȘ
că s-ar putea să nu mai fim în termen. 

Doamna director IARCA Violeta : 29.02.2024, factura a fost înregistrată în sistemul național de raportare în luna 03
iunie. De la acea dată avea termen, conform contractului, ca în 10 zile să plătească. În data de 10 septembrie a fost
înștiințat că nu a efectuat plata, și că are 10 zile să plătească. Ulterior, în data de 11 septembrie a fost înștiințat că nu
a efectuat plata și i s-a dat un termen și de atunci nu știu ce s-a mai întâmplat. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(6) Proiectul nr. 81 din 23.05.2025  
 privind aprobarea modificării statului de funcții al aparatului propriu de specialitate al primarului municipiului
Câmpulung, judeţul Argeş

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : M-am uitat și eu pușin pe statul de funcții. Nu vreau să comentez faptul că
sunt și posturi vacante destule, sunt și foarte mulți oameni aduși în primărie în ultimii 4 ani, ceea ce este foarte bine,
deci cred că problemele și calitatea serviciilor nu ar trebui să fie o problemă. Peste 25% din persoanele din primărie
au fost aduși, este fără precedent, nu ar trebui să avem probleme. Singura observație pe care o am este la
compartimentul de implementare proiecte finanțare și fonduri externe, unde văd 0 oamnei. Eu cred că, aici, ar fi
trebuit să scoatem toate posturile la concurs până se ocupau. Sunt anumite posturi care au fost scoase la concurs
cu oameni pricepuți, că de asta au luat concursul. Nu se poate să nu avem niciun om în acest compartiemnt, după
ce suntem orașul care am dus cei mai mulți bani din istorie și avem cele mai multe proiecte în derulare. Rugămintea
mea este să scoateți la concurs posturile astea și după aia să începeți cu celelalte. 

Doamna MARCU Ioana : În primul rând, avem compartimentul de fonduri europene, politici publice și comunicare,
în care avem trei persoane angajate și toate trei sunt prinse ca și manager de proiect și în echipele de implementare
ale proiectelor cu fonduri europene, iar aceste 10 posturi pe care le vedeți, sunt posutir care sunt aribuite de către
prefectură, în funcție de sumele pe care le avem contractate, și de numărul de  proiecte pe care le avem în
implementare și sunt funcții de personal contractual pe durată determinată, trebuie să spui exact în ce proiect va
lucra și va lucra doar până la finalizarea proiectului respectiv. Deci, nu sunt funcții definitive în cadrul primăriei. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Aveți dreptate, dar eu cred că un om care vine și lucrează pe un anumit
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proiect, pe o perioadă și este foarte bun, în momentul în care coteți posutir la concurs, are și pregătirea și
capacitatea pentru a continua. Nu poți să îți formezi oameni decât dacă îi bagi în proiecte. efectiv, ca să poți merge
mai departe. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(7) Proiectul nr. 82 din 23.05.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
2406/2/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : După cum știți, a trebuit să ajung cu telefon la dumneavoastră să ne
puneți și nouă la dispoziție documentele care erau în spatele acestor cereri, în condițiile în care pentru toate cele de
la punctul 7 la punctul 14 în raportul de specialitate sunt mai puțin de două rânduri în care ni se spunea că se cere
anularea deciziei și a notei de neconformitate, restul, tot, erau numai informații strict informative, pe motiv de ce
avem nevoie de asistență juridică la aceste proiecte. Eu nu am înțeles absolut nimic. Aș fi curioasă și aș întreba pe
colegii de la USR dacă dumnealor știu. În final, eu am primit documentele care stau în spate, nu știu dacă restul
colegilor au primit aceste materiale și mi s-ar fi părut normal și corect ca toți să știm despre ce vorbim, în condițiile
în care vorbim de transparență.  Dacă știu, atunci, noi, ceilalți, de ce nu am știut ? Revenind, cred că ar fi cazul acum,
la punctul 8, să ne spună cine a fost manager de proiect, cine a făcut cererile de rambursare, deci, cine răspunde
deaceste cereri de rambursare, pentru că am înțeles că nu este o firmă, și atunci au fost făcute de persoane din
primărie. Și, în situația în care acest proces se va pierde, persoanele care au semnat cererea de rambursare, dacă
vor plăti acea sumă care va trebui achitată de Câmpulung. Eu m-am uitat peste documentele pe care mi le-ați trimis
și am văzut că a fost vorba de niște greșeli, din punctul meu de vedere, ale celui care a făcut cererea de rambursare.
 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Eu nu am primit aceste materiale. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Nu am primit aceste materilae și vrea să vă spun că, comisia juridică a dat aviz
nefavorabil pentru punctele 7, 8, 9, 10, 11. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin :  Cred că ar fi trebuit să treacă și prin comisia nr. 1, fiind cheltuieli.

Doamna secretar general SIMION Ramona : Eu am apreciat și apreciez în continuare că este vorba de stabilirea unui
cadru legal pentru a se putea angaja servicii juridice. Legea spune că putem achiziția servicii juridice, chiar dacă
avem personal angajat, cu motive justificate, numai cu aprobarea consiliului local. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Eu spun că trebuie să treacă, din punctul eu de vedere, și prin comisia 1,
pentru că facem o cheltuială. 

Domnul consilier HAGI Alexandru-Nicolae : Indiferent de motivele prin care am ajuns în situația asta, eu cred că
trebuie să luăm toate măsurile să ne apărăm mai bine, pentru că, cum, necum, este vorba de banii publici, de banii
cetățenilor. Deci, orice cale pe care o avem să ne apărăm, trebuie să o urmăm, și trebuie să o urmăm bine,
indiferent de ce am ajuns aici.

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : În primul rând, vreau să vă spun că și eu mă refer la toate punctele, pentru că
sunt asemenătoare spețele, am cerut obiectul juridic, este anularea actelor administrative, anularea se poate cere
întreagă sau parțială, în tot sau în parte. Vorbim, pe de o parte de niște neconformități, vorbim, pe de altă parte, de
Ordonanța 66 / 2011. Am citit ce au scris cei de la minister, de la genție, și vreau să vă spun că sunt beton. Dacă aș
suna un avocat și i-am spune : îți dau jumătate din sumă,  la succes, nu cred că s-ar bate foarte mulți avocați. Noi
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am cerut la vremea respectivă să ni se spună de ce, cum. Nu aș fi atât de răutăcios vis-a-vis de cererea de finanțare,
pentru că cererea de rambursare este o fișă cu linii. În spatele ei, vin niște documente justificative, acolo sunt situații
de lucrări, sunt dispoziții de șantier, sunt facturi. Am văzut că aici nu mai ține de ramburăsir, am văzut că aici avem
un NCS, nota de comandă suplimentară, care apare atunci, dar se face un act adițional. Și văd că nu am făcut act
adițional. De obicei, foarte greu se plătesc NSC-urile, foarte, foarte greu, la fondurile europene aproape imposibil. Și
există în anumite condiții compensarea. Compensarea se face cu niște NR-uri. Trebuie să ne fie învățătură de minte,
să fim foarte atenți. Cefirmă de dirigenție de șantier am avut aici ? Cine a fost diriginte la Chilii, la NCS-uri ? 

Doamna director IARCA Violeta : Nu este managerul de proiect aici și noi nu știm. 

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Când trecem proiectele în curs de finalizare pe site, nu ne-ar deranja și chiar
am aprecia dacă ne-ați spune și contractele semnate, de servicii, de lucrări, de exemplu firma X dirigenție, firma Y
consultanță, firma Z lucrări. Să știm și noi în ce stadiu ne aflăm, cu cine lucrăm. Trebuie să depunem toate eforturile
pentru a merge în instanță, să ne apărăm.  Dar noi am fi trebuit să cunoaștem cine este diriginte de santier, nu poți
să învinuiești ...... . 

Doamna director IARCA Violeta : Noi nu am avut firme de consultanță pe proiectele POR, despre care noi acum
vorbim. Toate echipele de implementare au fost formate din funcționari din primărie. Majoritatea corecțiilor provin
din partea de achiziții publice, unele sunt de 25%, altele sunt de 10%. Avem un proiect sau două unde a fost o
scăpare, adică valoarea ajustării nu a fost inclusă pe linia bugetară corespunzătoare din bugetul proiectului, doar
partea aceea de ajsutări, și s-a dat ca fiind neeligibilă. Dar asta nu înseamnă că ea devine neeligibilă din bugetul
nostru, ea devine neeligibilă din fonduri. Și mai este corecția aceea cu actul adițional la Chilii, într-adevăr a fost o
scăpare. Din experiența noastră pe proiectele noastre, întotdeauna actul adițional se face la finalul contractului. Din
punct de vedere al finanțatorului pe fonduri europene, există obligativitatea de a încheia actul adițional ori de cîte
ori are nodificare, NR, NCS, și a fost o scăpare. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Mi se pare absolut în neregulă faptul că avem probleme la foarte multe,
nu că am fi greșit un proiect. Din punctul celor care au controlat, am încălcat niște legi. Din ce am văzut eu, fac
referire la proiectele pe care noi le-am făcut cu cofinanțări foarte mari, pe care nu am reușit să le facem, oricum din
bugetul local am pus toți banii pe aceste proiecte. Și, mai mult de atâtă, văd că ne este invocat aici modificarea prin
act adițional a perioadei termenului de execuție. Sunt acele termene de execuție pe care le-am modificat prin niște
hotărâri de consiliu în decembrie. 

Doamna director IARCA Violeta : Nu la acele aspecte se referă. Noi, în anul 2023, a fost o legislație care ne-a permis
ca proiectele nefinalizate să se continue și în anul 2024. Și noi, în anul 2024, ceea ce am decontat, s-au depus niște
anexe pentru decontarea din prefinanțarea rămasă neutilizată în decembrie. Deja avem acuma semnale că, la unul
dintre ele, conform notei de constatare a OIR, am primit suma de 951.000. Mai intervim modificări, adică proiectele
nu sunt încă finalizate 100%. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Am văzut că ne sunt impuse și ne spun că am încălcat niște prevederi,
niște condiționări la caietele de sarcini. Eu cred că va fi mai complicat dacă aceste procese se vor finaliza cu
pierderea lor, pentru că am văzut niște dosare deschise la anumite instituții, foarte multe și la majoritatea le sunt
imputate sumele alocate pentru aceste consultanțe juridice în zonele în care există juriști. Vă dau exemple că există
instituție care au un singur jurist și i-a fost imputată suma de 35.000 lei pentru trei contracte. Și cele mai mari
probleme sunt la o primărie reședință de județ unde au aceleași probleme exact ca și noi, pe aceleași zone. Eu, în
principiu, nu voi de acord cu aceste servicii, pentru că nu consider că avem baza legală, oricât de mult mi-ar spune
doamna secretar că avem bază legală. 

Secretarul general face o prezentare a legislației aplicabile și a necesității achiziționării de servicii juridice. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI
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(8) Proiectul nr. 83 din 23.05.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
2408/2/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Revin cu rugămintea ca cineva, o avem pe doamna city-manager, și
eu cred că rolul ei ăsta este, proiectele europene, să ne spună despre ce este vorba în proiectul ăsta, ca să știm și
noi ce votăm. 

Doamna MARCU Ioana : Am o sferă foarte largă de atribuțiuni și, în cazul în care aveți întrebări punctuale pe aceste
puncte, vă rog frumos să ne formulați o cerere și o să încercăm să vă răspundem împreună cu echipele de proiect. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Revenind la materialul pe care nu l-ați dat și pe care colegii mei nu îl
au, mă simt obligată să vă spun eu, din nou. Aveți o corecție de 25% la proiectul acesta, ceea ce înseamnă că, la
următoarele cereri de rambursare în cadrul acestui proiect, penalizarea va fi din nou de 25%: așa spun specialiștii pe
care i-am întrebat și eu. Am citit, negru pe alb, că s-au făcut modificări în proiect, modificări pe care ministerul nu le-
a aprobat. Iarăși am cicit că nu ați încadrat cheltuiala corect pe capitole. Și aici ați fost sancționați. De asta
aștepatam să vă spuneți dumneavoastră ce și cum, să ne lămurim și noi, să înțelegem și noi.  

Domnul consilier HAGI Alexandru - Nicolae : Aparent, colegii mei nu sunt de acord cu aceste concluzii, și, de aceea,
solicită consultanță juridică, considerând că măsurile impuse de autorități nu sunt cele corecte, pentru a ne susține
această cauză. Dacă într-un singur astfel de  proces un consultant juridic ne sare de la 5% la 4% nu acoperă, dar
dacă ne scade dela 10% la 5% sunt sigur că se acoperă consultanța.  

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Eu am citit în material că ne-au fost tăiați banii pentru că nu au fost
transmise de la Pirmăria Câmpulung documentele justificative privind modul de calcul privind ajustarea prețului. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Cine este managerul proiectului ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : La foarte multe proiecte a lucrat o colegă la achiziții care nu mai este. În mare
parte dânsa le-a lucrat. Ce trebuie să știe câmpulungeni este că scopul nostru prin aceste servicii juridice este să ne
apărăm noi ca instituție, ca să nu mai cheltuim alți bani publici sau mai mulți bani publici. Ar fi păcat să nu ne
apărăm. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Mi se pare extrem, extrem de jenant, ăn seara aceasta că mamagerii
acestor proiecte nu sutn aici să spună că asta am greșit. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Tocmai vă spuneam mai devreme că managerul de proiect nu mai este.

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Păi și cine este ? Cine coordonează aceste proiecte ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian :  Nu știu dacă legea se îndreaptă către acea doamna care a lucrat la noi. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Toate proiectele de pe GAL au fost proeicte cu 2% cofinanțare, nu ?  

Doamna director IARCA Violeta : De la 2% ne-am dus în 80%, cred că ne ducem în 100% din bugetul local. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI
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(9) Proiectul nr. 84 din 23.05.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
2409/2/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Aș fi vrut să întreb de ce am ajuns aici, să solicităm servicii juridice, dar întreg
degeaba. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

(10) Proiectul nr. 85 din 23.05.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
2410/2/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

(11) Proiectul nr. 86 din 23.05.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
2412/2/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă
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c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

(12) Proiectul nr. 87 din 23.05.2025  
 privind acceptarea ofertei de donație a imobilului-teren în suprafață de 290 mp situat pe raza municipiului
Câmpulung, județul Argeș – punct La Turcu

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASELoredana-Nicoleta : Doamna secretar, din ce am înțeles, acolo au existat discuții cu
dumneavoastră și cu doamna arhitect cu proprietarul terenului că ar fi vorba de mai mult teren,undeva la 500 mp
necesari pentru ca acest drum să fie făcut. În final, s-a rămas la 290 mp ? În realitate ar fi vorba de 500 mp ?

Doamna arhitect ZĂGĂRIN Mădălina : Cât apare în acte, atât este. Era vorba de organizarea de șantier, dar se va
putea organiza pe domneiul public și nu pe terenul doamnei.
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate calificată)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(13) Proiectul nr. 88 din 23.05.2025  
 privind înșușirea Sentinței civile nr. 786 din 24.10.2022, pronunțată de Tribunalul Argeș în dosarul nr. 2288/109/2020
și aprobarea vânzării apartamentului şi a cotelor indivize aferente acestui imobil situat în Municipiul Câmpulung, str.
Carpați nr. 91, bl. D22, sc. A, ap. 9, județul Argeș

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Să ne spună doamna secretar dacă ne ajutpă juridic aceste termen -însușirea
sentinței. Eu știu că, legal, noi trebuie să punem în aplicare hotărârile judecătorești, doar o însușim, trebuie să o
punem în aplicare.

Doamna secretar general SIMION Ramona : Ca să o punem în aplicare, trebuie să avem o vânzare și atunci primul
articol este de însușire și al doilea de vânzare. Teoretic, dumneavoastră nu aveați cunoștință de această sentință, și
atunci trebuie să luați la cunonștință. 

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Cunosc foarte bine speța, pentru că acest domn a fost un fel de lider al celor
care vroiau să cumpere apartamentele pe scara A din blocul D22, a fost un lider informal al acestora, împreună cu
alte persoane. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Așa cum spuneam și la celelalte proiecte, că vom fi obligați să plătim
cheltuieli de judecată, și aici trebuie să plătim 2200 lei cheltuieli de judecată. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate calificată)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
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Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(14) Proiectul nr. 89 din 23.05.2025  
 privind prelungirea contractului de concesiune nr. 11035 din 30.05.2005 încheiat cu societatea ORANGE România SA
pentru terenul în suprafață de 1717 mp

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Vroiam să spun că am avut discuții cu doamna BUZESCU și le-am clarificat.
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(15) Proiectul nr. 90 din 23.05.2025  
 privind actualizarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiție
"Eficientizare energetică – Spitalul PNF, Vila Drăghiceanu", precum și a cheltuielilor aferente

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Vroiam să vă spun că în cazul acestui punct, am sunat-o pe doamna
BUZESCU pentru a explica acest proiect de hotărâre. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(16) Proiectul nr. 91 din 23.05.2025  
 privind actualizarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiție
"Dezvoltarea sistemului de transport public ecologic prin achiziționarea de stații de așteptare SMART"

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Dacă tot am fost sunat și am vorbit cu doamna Dana BUZESCU, i-am
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spus și ce vreau să o întreb, a zis că nu are datele, dar o să mi le comunice. Nu an reușit să găsesc valoarea unei
stații și nu a putut să-mi spună exact din ce este compusă această stație. 

Domnul RADU Gabriel - Avram : V-am pregătit materialele solicitate. 

Materialele sunt comunicate membrilor consiliului local. 

Domnul RADU Gabriel - Avram face și o prezentare a costurilor stațiilor de așteptare. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Nu știu ce vom face după ce vom avea acest serviciu, pentru că eu cred
că va fi mai ieftin să îi ducem pe oamnei cu taxiul, decât să menținem acest serviciu de transport pe viitor, pentru
înseamnă logistică, oameni, și ar trebui să vedem cum facem niște investiții care să nu aibe cheltuieli foarte mari în
viitor. Eu cred că acest serviciu de transport, dacă va ajunge la final la un moment dat, ne va mânca extraordinar de
mulți bani din bugetul local. 

Domnul consilier HAGI Alexandru-Nicolae : Mă refeream la cât de dificil este să angajezi 30 de șoferi. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin :  Și personal auxiliar.

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea suplimentară de zi:

(1) A.I.R.P. nr. 491 din 24.03.2025  
 Raport privind activitatea Serviciului Public de Administrarea Domeniului Public și Privat al Municipiului
Câmpulung pentru anul 2024 

Se prezintă Raport privind activitatea Serviciului Public de Administrarea Domeniului Public și Privat al
Municipiului Câmpulung pentru anul 2024 Consiliului Local al municipiului Câmpulung.

Sunt prezenți:
18 consilieri locali

Diverse : 

Domnul consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Aș vrea să întreb în ce stadiu suntem cu achiziția serviciului pentru
transport public, pentru că știu că s-a ratat primul termen, neînscriindu-se nicio firmă. Aș vrea să întreb ce facem cu
internatul de la LPS pentru că plouă prin ttei puncte foarte, foarte rău (mă uit la dumneavoatsră, doamna MARCU).
Știu că ați dat niște bani pentru copertină, dar suprafața, să știți că este foarte mare, unde se infiltrează apa și nu
știu dacă va fi suficientă acea copertină. De asemenea, aș vrea să vă întreb ce facem cu groapa de la Frații Golești nr.
7, între blocurile A39 și A6A. Aș vrea să vă întreb dacă Piața La Ruși este zonă SMART și dacă funcționează la ora
aceasta, dacă funcționează acele stații, dacă ați reușit să le faceți funcționale ? Ce se întâmplă, domnule viceprimar,
cu parcarea din curtea interioară de la blocurile TURN, pentru că acolo sunt discuții foarte, foarte mari pe locurile de
parcare ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Referitor la achiziția serviciului public, aceasta s-a reluat, pentru că am discutat
cu operatorul care trebuie să-și depună, și a avut intenția să depună, dar nu avea documentație, l-am ajutat chiar eu
cu două certificări ISO, a zis că o să depună, eu nu pot să forțez pe cineva să depună. El poate să depună, dacă își
face documentația. 

Doamna consilier NĂSTASE Lore.dana-Nicoleta: Deci, este unul singur ?
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Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu și-a declarat intenția de a depune decât unul. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Da, dar s-ar putea să nu mai vrea. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Mai avea nevoie de niște documente. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Cred că, cel târziu săptămâna viitoare, domnul PĂTRU va începe să asfalteze.
Referitor la stațiile de încărcare, așa cum v-am mai spus, nu putem decât prin achiziționarea unui sistem electronic
de parcometru cu taxare, așa cum folosesc și alte uat-uri. La blocul TURN am fost cu o echipă din primărie și cu
domnul PĂTRU, sunt foarte multe solicitări și puține locuri de parcare. Trebuie să așteptăm proiectul de la BALADA,
să putem să alocăm locurile de parcare. După ce vom rezolva și problema ghenelor, cu ajutorul asociațiilor de
proprietari, și după ce vom trece regulamentul de pacări, în cel mult două luni să putem acționa, să gestionăm
locurile libere de unde vor dispărea mașinile.  

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : La Frații Golești, a notat domnul PĂTRU, urmează să o asfalteze. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Este destul de neplăcut când, în oraș, unul plătești parcarea și alții
nu. 

Domnul director PĂTRU Bogdan : În zona TURN nu avem unde să ne extindem, spațiul verde este la limită, cererile
sunt mult mai multe decât locurile pe care le-am putut amenaja și, credeți-mă, s-a folosit orice spațiu care
corespundeau ca și dimensiuni să le putem amenaja. Oamenii trebuie să înțeleagă că un singur loc de parcare
încercăm să asigurăm, dacă avem două-trei mașini și ținem morțiș să avem locuri de parcare că suntem mai vechi și
apar disensiuni. Dacă oamenii ar înțelege că putem oferi un singur loc de parcare, eu cred că situația, în cel mult trei-
patru ani, ar fi rezolvată în Câmpulung.  

Domnul consilier HAGI Alexandru - Nicolae : Serviciul de la Piața Ruși, partea cu locurile parcare, se poate
concesiona către cineva să facă lucrul acesta ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu cred. 

Domnul consilier HAGI Alexandru - Nicolae : Să concesionăm cele patru locuri de parcare nu putem ? 

Doamna director Violeta IARCA : A mai fost concesionat o dată . 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Vorbim strict de amenajarea parcării de la Ruși. 

Domnul consilier HAGI Alexandru - Nicolae : Da, plus cele patru locuri care au fost gândite pentru încărcare electrică.
Să le dăm unei companii, să amplaseze niște stații care să funcționeze, 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Stațiile există, trebuie doar să cumpărăm o aplicație și un aparat, un soft, ca să
permită acolo, la fața locului, să plătească clientul, și, eventual, am putea chiar prin regulament să creaăm loc de
parcare cu încărcare, să luăm și bani pentru locul de parcare  pentru cetățeanul care stă acolo la piață. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Dacă plăteșete el locul de parcare, nu poți pentru că e ocupat. 

Domnul consilier HAGI Alexandru - Nicolae : Eu vorbesc de cele patru locuri de parcare așa cum sunt ele, valoarea
acelor stații este foarte mică, este 2500 lei o stație nouă. Stațiile au fost donație. Vreau să știu dacă se pot
concesiona acele locuri pentru cineva care să facă asta. 

Doamna consilier SOLOMON Nicoleta : Locatarii de la blocul D24 din Vișoi întrebaă când o să se asfalteze porțiunea
de unde s-au demolat garajele, unde este centrala termică, nu este o porțiunea foarte mare, dar este foarte
incomod pentru ei.

Domnul director PĂTRU Bogdan : S-au făcut egalizările pe suprafața de beton, urmând ca imediat ce terminăm
urgențele, să intrăm la blocul D24, știm situația. 

Doamna consilier SOLOMON Nicoleta : Mai am o sesizare din partea unor locatari din Grui, acolo lângă magazinul
Doi Pași, spun că vin foarte mulți romi cu căruțe, vin la magazin, consumă băuturi alcoolice, cumpără diverse
produse, lasă mizerie în urmă, pleacă și strâng locatarii de la blocul respectiv. Nu ar fi asta o problemă, s-au obișnuit
și o fac, ar dori mai multă insistență din partea polițiștilor comunitari, a spus că nu trece nimeni pe acolo, nici măar
ocazional, măcar să le atragă atenția, pentru că dacă i-ar amenda o dată, de două ori, nu s-ar mi face atât mizerie,
dezastru în zona respectivă. Un alt locatar face o sesizare cu privire la faptul că cei din asociația de locatari nu sunt
buni organizatori și dacă ar putea cumva să-i constrângeți,dumneavoastră, din zona P5, P6, P7, sunt locatari care nu
sunt interesați deloc de ce se întâmplă în jur. Am înțeles că o să se aplice amenzi pentru cei care nu-și curăță zonele
de lângă blocuri, nu-și toaletează spațiile verzi, sesizează că nu toți locatarii din bloc participă la curățirea zonei
respective. Dacă s-ar putea din partea dumneavoastră (a primăriei) niște reprezentanți să pună în vedere cumva
administratorilor, să participe toți locatarii în mod egal la curățenie. 
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Doi putea să îi informăm, cu siguranță că dacă s-ar respecta curățenia în jurul blocului, dar noi nu putem să forțăm
vecinii, la cererea câtorva locatari. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Ce se întâmplă cu locul de joacă din spate de la Iepurașul ? 

Domnul director PĂTRU Bogdan : Am contactat firma DFS care asigură mentenanța, și ne-au trimis ofertă pentru
reparații la cele două locuri de zonă (și la cel din grădina publică), în două săptămâni cred că sunt rezolvate. Trebuie
să începem să luăm și noi atitudine. Astăzi am schimbat 18 scânduri la băncile din grădina publică, acum două
săptămâni am mai schimbat 6 și erau toate bune, 18 în două săptămâni, vandalism, își doresc să strice. Facem tot
posibilul să le ținem în viață. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Am și eu câteva problema. Una este cu iluminatul, am discutat cu
doamna BUZESCU, o să o pun în discuție când se întoarce dânsa. Câte lămpi au fost defecte ? Am văzut că au fost
multe lămpi oprite în ultimele trei-patru săptămâni. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Datorită faptului că s-ainfiltrat apa în acele module, condens în interior, unele
dintre ele au cedat, unele dintre ele nu au mai comunicat și nu au mai putut pornit din stație. În ultima perioadă, a
fost o intervenție a celor de la PREMIERE. 

Doamna Ioana MARCU : Am contactat firma care oferă mentenanță pe perioada de garanție, le-am făcut împreună
cu colegul de la ADP care se ocupă de gestiune, o foaie cu toate neregulile constatate și ne-au dat un răpsun că este
o poblemă cu modulele de telegestiune și că trebuie schimbate toate, le-am cerut un termen referitor ls când o să
vină să schimbe modulele de telegestiune și, ultima dată când am verificat, nu ne dăduseră un răspuns exact. Am
precizat foarte clar că vom solicita preungirea garanției odată cu schimbarea, nu mi-l aduci în ultima lună de
garanție, și vezi dacă merg sau nu.

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Au 5 ani garanție. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Am discutat cu doamna BUZESCU și cu domnul RADU, am văzut după
ședința de consiliu cea cu deratizarea, am fost curios să văd și eu pe site cum s-a făcut procedura și am găsit un
lucru pe care nu l-am înțeles, este o procedură de achiziție criptată. Am vorbit cu domnul RADU, am vorbit cu
doamna BUZESCU, nu a reușit nimeni să mă lămurească. Este o procedură de achiziție criptată. Vreau pentru
ședința următoare să avem niște date suplimentare și să vedem dacă ne-am încadrat în valoarea de procedură.

Doamna secretar general Ramona SIMION : Sigur ne-am încadrat în valoarea de procedură, doamna director știe, a
urmărit contractul. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Doamna secretar, nu vă antepronunțați, verificăm și vorbim după aia. 

Doamna secretar general Ramona SIMION : Procedura s-a făcut în SEAP. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : O să mă adresez mai departe, pentru că nu este normal ca de două luni
să vă niște solicitări pe 544 și să nu îmi dați răspunsul, la solicitarea pe care am făcut-o cu pontajul, cu fișele de post
și contractele. Nu este în regulă. Am făcut adresă scrisă în numele consilierilor, am înțeles că au protejat-o pe
doamna primar că a fost în concediu, că a fost în campanie, cred că s-au terminat și dați-ne răspuns la solicitarea pe
care am făcut-o. O altă problemă, este problema cetățenilor care stau în Valea Româneștilor și care nu au apă.  Eu vă
mai întreb ceva, cine a făcut drumul acolo ?  Vă spun tot eu, ADP-ul. Cum am băgat piatră, băgați-le și apă. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Este un drum de acces, o să rezolvăm. 

Domnul consilier Ionel STATE : Se va rezolva, îmi asum eu că se va rezolva. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Vreau să îmi aduceți documentele pentru puntea de la Valea
Româneștilor, proiectul, toate documentele care au stat în spatele acelor lucrări. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Ați făcut vreun demers legat de vânzarea locuințelor ANL pe care le-am
discutat în urma cu două luni. 

Doamna secretar general Ramona SIMION : Am discutat cu colegii mei ca într-o săptămână, două - teei, să stăm
doar pe acest subiect, pentru că dacă nu ne vom rupe de celelalte activități, nu vom face niciodată nimic. După 10
iunie, vom face probabil doar aceste lucruri. 

Doamna director Violeta IARCA : Volumul de muncă este foarte mare. 

Doamna secretar general Ramona SIMION : Se pare că există probleme la stabilirea valorii de vânzare. Eu sutn de
acord să le vindem, pentru că nu am probleme pe avizarea de legalitate a unui astfel de proiect, dar este vorba de
valoare pe care nu o pot stabili. 
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Doamna Ioana MARCU : Știu că la unul din blocuri, pe care eu l-am studiat, cumva în momentul în care s-a construit,
s-a dorit să se facă parcare, nu s-a mai făcut parcraea, a rămas un subsol la o înălțime care variază între1,40 și 2 m,
unii oameni și-au făcut niște boxe și acea suprafață integrală a fost prinsă în suprafața desfășurată a spațiilor
comune, și în momentul în care clculezi și repartizezi spațiile comune către locatari, ajung la niște prețuri
comparabile cu prețurile de piață, deși au plătit 20 de ani chirie. Și atunci trebuie actualizare de cadastru, și
vorbisem cu doamna arhitect și mi-a spus că pentru genul ăsta de spații ele pot fi scoase din spațiile comune. Deci
sunt niște proceudri care trebuie făcute până acolo. 

Doamna secretar general Ramona SIMION : Este imposibil să rămânem cu acel subsol, noi nu am spus că nu le
vindem. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin :  O parte din acel subsol figurează ca buncăr. 

Doamna secretar general Ramona SIMION : Poate să fie și proprietate provată, dar este un spațiu comun. Dacă
dumneavoastră vreți să ne asumăîm că rămânem cu el, dar eu cred că nu se poate să rămânem noi cu proprietate
buncăr. Eu nu cred că este legal. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Începeți cu cele unde sunt grădinițele, acolo nu sunt aceste probleme.
Începeți cu vînzarea acelora. 

Doamna director Violeta IARCA : Se pornește de la valoarea totală a blocului, ceea ce înseamnă că în valoarea totală
va fi inclusă și spațiile ...Sunt așa multe și nu se pot pot vinde toate odată. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Mai o problemaă legată de parcările de reședință. Eu sunt de acord că
sunt peste tot probleme și sunt suprapuneri, sunt multe mașini, Dar această problemă o au absolut toate orașele.
Nu putem la unii să le dăm și la alții să nu le dăm. Și eu vin aici cu solicitAREAile celor care stau în blocurile A12 și
A14. Dacă oamenii stau acolo de 20, 30 de ani, se înțeleg, parchează și nu se ceartă, și dacă plătesc cred că se
înțeleg. Cred că dacă tot umblăm la regulament, cred că trebuie să avem în vedere și parcarea cu ora, în zona
centrală.   

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Sunt localități unde s-au făcut pași importanți în activitatea de
gestionare a deșeurilor. Cum urcăm de la TBC în sus, în Grui, sunt acele ghene de gunoi care din punct de vedere
estetic considerăm că nu sunt foarte bine poziționate, și pe trotuar (la cimitir). Vă întreb, ați avea în vedere să  le
mutați între două spații comerciale, două magazine alimentare ? Dacă ar fi așa, cred că nu aveți cum să obțineți
 niciodată avizele ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Trebuie să identificăm un loc unde să le mutăm. Sunt mai multe locații, o să
avem o variantă, nu am stabilti încă. Sunt patru locații, dar în urma discuțiilor din teren cu cetățenii, sunt vreo 600
de persoane, nu își doresc ca aceste ghene să fie amplasate în curțile interioare ale blocurilor. 

Doamna Ramona SIMION : Vorbesc acum în calitate de cetățean, pentru că m-ați menționat. Deja vaem montate
acolo ghene de gunoi. Sper că nu este cazul să intervenim, să le punem tot acolo. Și această posibilitate este ilegală,
dacă vreți să o faceți acolo, pentru că este spațiu verde. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Acele module vor fi puse în funcțiune, pentru că vor veni panourile fotovoltaice.
În urma identificării locurilor, în urma discuțiilor cu cetățenii, văzând că aceștia chiar nu își doresc în proximitatea
blocurilor și, în niciun caz, în spațiul verde, am găsit, de comun acord, că ar fi bine să amenajăm lângă cimitir, pentru
că este un spațiu generos, un loc pentru amplasarea acestor ghene. Acele magazine sunt niște chioșcuri montate pe
domeniul public al Municipiului Câmpulung, cu aporbarea consiliului local, putem să dispunem noi amenajarea unor
locuri fără aprobarea în prealabil a comercianților care, în urma discuțiilor, din punct de vedere arhitectural nu
încalcă o regulă, nu au ferestre pe partea aceea. Un comerciant este de acord, unul nu este de acord, 200 de
persoane nu vor în curtea interioară. Acum analizați și dumneavoastră. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Eu cred că analiza va fi una corectă și bine făcută. Acolo trebuie să
respectăm, în primul rând, și oamenii care merg la cimitir, pentru că acolo sunt niște monumente. Având în vedere
că acolo sunt spații comerciale, eu cred că nu se va putea. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Începuse colegul meu Bogdan DAVID discuția despre piață. Am înțeles că
sunt niște discuții, sunt niște oameni nemulțumiți acolo, știu că ați fost în zonă, să ne spuneți ce își doresc și ce s
epoate realiza. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : În urma audiențelor de marți, am fost în teren. Binînețes că am constatat că nu
se respectă contractele pe care îl au cu domnul BOERU, ei plătesc 10 mp spațiu de expunere, așa cum trecut în
contract și folosesc vreo 14, 12. Am stabilit de comun acord cu directorul pieței și comercianții să fie respectate
contractele. Ca dovadă, astăzi am fost în control și unii s-au retras cu tarabele. Zilnic voi merge acolo să văd că se
întâmplă lucrurile astea. Referitor la amplasamentul celor 6 corturi de pe terasa, am găsit o soluție pentru cele 4 - 6
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persoane care își doreau să coboare pe platou, nu le convine. Ceilalți care au coborât, au coborât cu masă. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Și producătorii care au făcut adresă către primărie, ce soluție ați
găsit pentru ei ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Cei care coboară, îi lăsăm, dar nu îl lăsăm cu cortul. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Până vine vara, vine iarna. Și eu sunt sigur că piața centrală nu va fi gata
până în iarnă. Ce soluție le găsim ?  

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Au corturi, au curent 220, priză. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Eu zic că cred că ar trebui să luăm în calcul și asta, că vine zăpadă, ce le
facem, cum îi punem, să ne pregătim încă de pe acum. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : La policlinică, care este situația acolo, sunt saci plouați ?

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : La policlinică vom primi banii de ajustare, suntem în discuții cu ministerul. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Adică se vor relua lucrările ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Se vor relua lucrările. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Mai sunt de calitate toate materialele care au stat pe acolo. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Dacă mă întrebați de adeziv, nu știu. Mai are de terminat tarchetul. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : În fața băncilor, la Piața Ruși, toate plăcile de granit se mișcă. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Am văzut, sunt de acord cu dumneavoastră. 

Silviu CIOBĂNICĂ, președintele de ședință, constată că punctele înscrise atât pe ordinea de zi cât și pe ordinea
suplimentară au fost epuizate și, neexistând alte probleme de discutat, declară ședința închisă.

Prezentul proces – verbal se completează cu înregistrarea video a ședinței consiliului local.
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